



Teo Jin-Li, Lanabel

Han Kun LLP _ Singapore

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- General corporate
- Capital markets
- Investment fund formation and operation
- Asset management
- Corporate compliance
- Financial services and regulatory

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun in 2024, Ms. Teo practiced as a corporate and regulatory lawyer at a prestigious international law firm. Her work covers a wide range of corporate transactional and advisory work, with particular focus on M&As, equity capital markets, financial services regulation, and funds.

Ms. Teo's M&A experience includes acting for clients, which include both listed and private companies, on local and cross-border acquisitions and disposals, as well as fund-raising exercises via subscription of equity and convertible securities. She has represented clients as lead transaction counsel and local counsel across a variety of sectors, such as tech, real estate, fast-moving consumer goods, water treatment, and precision engineering. Ms. Teo is a commercial-minded lawyer who is able to balance the business needs and considerations of her clients while advising on the legal aspects of the transaction, which typically includes advising on the transaction structure, conducting and/or facilitating the due diligence process, drafting and negotiating the main transaction documents as well as the ancillary documents and attending to the closing of the transaction. Where required, Ms. Teo will also liaise with foreign counsels and other experts working on the transaction.

Ms. Teo's equity capital markets experience entails advising both listed companies and companies seeking to list. In the case of companies seeking to list, the work will include leading and conducting the due diligence review on the listing group, liaising with foreign counsels where required, advising the listing group on the legal and listing requirements in connection with the listing exercise, conducting the verification meeting on the contents of the prospectus, as well as preparing all the relevant documentation and attending to submission, lodgement, and registration of the prospectus. In the case of companies which are already listed, Ms. Teo regularly advises them on various regulatory and compliance requirements for corporate actions such as takeovers, acquisitions, and disposals.

Ms. Teo's licensing and regulatory work includes advising clients on the regulatory framework under the Securities and Futures Act, Payment Services Act, and relevant subsidiary legislation. She has assisted clients in their license applications (including capital markets services and payment services) as well as advised them on the ongoing license obligations.

Ms. Teo also regularly acts for fund managers, having assisted them with fund formation and structuring (including several VCC fund structures), fund launch, downstream investments, and eventually closing down the fund.

EDUCATION

Ms. Teo graduated from the University of Manchester with a Bachelor of Laws (LL.B. (Honours)) in 2016 and was admitted to the Singapore Bar in 2018.

QUALIFICATIONS

Advocate & Solicitor of the Supreme Court of Singapore, 2018

PUBLICATIONS

Contributor to Woon's Corporations Law, Chapter H (Management and Administration), December 2022, loose-leaf edition

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张瑾俐

Han Kun LLP _ 新加坡

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 一般公司事务
- 资本市场
- 投资基金设立和运营
- 资产管理
- 公司合规
- 金融服务和金融监管

工作经历

在 2024 年加入汉坤律师事务所之前，张律师曾在一家知名国际律师事务所担任公司和监管业务律师。法律服务范围涵盖广泛的公司交易和咨询，尤其专注于并购、股权资本市场、金融服务监管和基金相关业务。

张律师的并购经验包括为客户（包括上市公司和私营公司）处理本地和跨境收购与处置事项，以及通过认购股权和可转换证券进行募资活动。她曾担任多个行业的首席交易顾问和本地顾问，包括科技、房地产、快速消费品、水处理和精密工程等领域。张律师是一位具有商业头脑的律师，她能够在为客户提供交易法律建议的同时平衡客户的业务需求和考量。她通常为客户提供交易结构建议、进行和/或协助尽职调查、起草和谈判主要交易文件以及附属文件并参与至交易的完成。在需要时，张律师还会与参与交易的外国顾问和其他专家进行协调。

张律师在股权资本市场方面的经验包括为上市公司和寻求上市的公司提供咨询。对于寻求上市的公司，她的工作包括领导和进行上市集团的尽职调查、在必要时与外国律师联络、为上市公司提供有关上市活动的法律和上市要求的咨询、主持招股说明书内容的核查会议，以及准备所有相关文件并负责招股说明书的提交、备案和登记。对于已经上市的公司，张律师定期就收购、兼并和处置等公司行动的各种法规和合规要求向他们提供咨询。

张律师在牌照和监管方面的法律服务包括就《证券及期货法》、《支付服务法》和相关附属立法下的监管框架为客户提供咨询意见。她也曾协助客户进行牌照申请（包括资本市场服务和支付服务），并就持续的牌照义务为客户提供咨询意见。

张律师还经常为基金经理提供法律服务，协助他们进行基金的设立和架构（包括多个可变资本公司（VCC）架构）、基金启动、下游投资以及最终关闭基金的相关工作。

教育背景

张律师于 2016 年毕业于曼彻斯特大学，获得法学学士学位（LLB（荣誉）），并于 2018 年取

得新加坡律师资格。

执业资格

新加坡执业律师资格

工作语言

中文、英文